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Frånvarande: 
 
  
§1. Mötets öppnande. 
Anna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val sekreterare  
Mötet väljer Johanna Sandberg att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Meja Sillén att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.  
Distriktets årsmöte har blivit framflyttat till 30/5 på grund av covid-19. Styrelsen går igenom 
handlingarna för distriktets årsmöte och bestämmer vad vi ska rösta. Styrelsen skickar 
Johanna att representera klubben på mötet. 
 
 
§6. Utbildning.  
Studiefrämjandet anordnar en “bli bästa teamet föreläsning” online måndagen den 27/4 kl 
18:30. Sista anmälningsdag är 23/4. Igen från styrelsen närvarade. 
 
 
 
 



§7. Kurser.   
Evelinas vardagslydnadshelg: Johanna är med och hjälper till som instruktör. Kursen är 
genomförd och blev full med 8st deltagare. Det blev en lyckad helg med duktiga ekipage! Vi 
kontaktar Evelina igen om hon kan tänka sig hålla en till vardagslydnadshelg i slutet av 
augusti. 
 
Nybörjarkursen i rallylydnad: Kursen blev lyckad och genomförd med duktiga deltagare! 
 
Nybörjarkursen i agility: Inbjudan är utskickad och kursen är full med 6st anmälda. Kursen är 
avslutad och blev lyckad.  
 
Lydnadskurs (fortsättning): Kursen blir framflyttad till senare i sommar pga corona. Caroline 
kontaktar Michelle och försöker boka ett nytt datum. Kvarstår. 
 
Samarbetsavtal med SoSu BK: Johanna har påbörjat ett samarbetsavtal. Till nästa möte ska 
samtliga i styrelsen läst igenom avtalet och komma med förslag på punkter. Vi avvaktar med 
detta till hösten. 
 
Agilityhelg: Caroline har kontaktat Heidi Penttilä som kommer hålla i en agilityhelg helgen 
27-28 juni. Styrelsen har beslutat att Heidi arvoderas på 13800kr. Priset blir 1200kr för 
hundungdomar och 1400kr för övriga medlemmar i andra BKs. Inbjudan är utskickad och 
kursen har i nuläget 11 anmälda av totalt 12 platser.  
 
 
Planering inför höstens kurser: 
Johanna ska kontakta Evelina om att hålla en till vardagslydnadshelg någon gång i slutet av 
augusti.  
 
Caroline ska kontakta Cornelia om att hålla en fortsättningskurs i agility. 
 
Caroline ska planera i att hålla en nybörjarkurs i agility. 
 
Johanna och Anna ska planera att hålla varsin kurs i nose work, en nybörjare och en 
fortsättning. 
 
Caroline ska kontakta Felicia om att hålla en (tävlings)lydnadskurs. 
 
Meja och Sara ska planera en trickskurs. 
 
Anna kontaktar Ann Carlsson om att hålla en “5 sätt att aktivera nosen” kurs. 
 
Anna kollar om hon kan hålla en allmänlydnadskurs. 
 
Till nästa möte ska ansvariga börja se över planeringen och helst ha ett förslag på datum. 
 
 
 



 
 
Ideér på kommande kurser: 

● Temakurs i agility 
● Prova på dag i drag 
● Spårhelg - tillsammans med SoSo 
● Tematräning bakdelskontroll (serie av tematräningar) 
● Vardagslydnad 
● Valpkurs 
● Prova-på-kurser (5 tillfällen med olika grenar) 
● Grundtränarhelg i lydnad (förberedande kurs) 

 
 
§8. Träning och Aktiviteter. 
Styrelsen planerar att anordna en “lära känna klubben dag” med grillning, hundpromenad, 
träning och information om klubben. Vi avvaktar med planering till senare på året med 
anledning till covid-19. Kvarstår. 
 
Styrelsen planerar att hålla i ett dagläger i slutet av sommaren. Planering. Preliminärt helgen 
31 jul - 2 aug. Anna fortsätter på planeringen och lägger ut i facebookgruppen. Inbjudan ska 
vara klar och utskickad till nästa möte. 
 
Torsdagsträningarna ska fortsätta över sommaren. Vi planerar vilken gren på vilket datum 
vilket finns i excelarket: schema torsdagsträningar. 
 
 
§8. Tävling.  
Officiella rallylydnadstävlingar planeras i höst. Planerna avskrivs. 
 
 
§9. Ekonomi och inköp.  
Ekonomisk rapport: på kontot finns just nu 58164kr.  
 
Byta bankkort till debitkort. Johanna B har kollat upp bytet. Styrelsen beslutar att byta till 
Business Debit med tilläggskostnad på 325kr per år. Kvarstår. 
 
Nycklar: Nycklarna kostar 250kr styck och klubben kommer köpa in 3st nycklar. Totalt 
kommer det gå på 750kr. Caroline och Johanna har hämtat nycklarna men kopiorna har blivit 
feltillverkade. Vi väntar på att få hämta nya nycklar.  
 
Johanna B får i uppdrag att skicka en bidragsansökan till distriktet för lydnadskursen med 
Heidi på 4000kr. Ingen uppdatering. 
 
Anna får i uppdrag att köpa in 4st plastmappar till rallylydnadskyltarna. Budget på max 
100kr. Kvarstår. 
 
Styrelsen beslutar att köpa in en vagn till rallylydnadskyltarna. Johanna S ansvarar för detta. 
 
Johanna B har hittat ett utställningstält i andrahandssortering. 1200kr inklusive frakt. 
Styrelsen beslutar att köpa in ett tält. Johanna B ansvarar för detta. 

https://docs.google.com/document/d/1PoBD0_tkcxkA1tvWyUTzfb21rs9x2ZCQ5IHPDeqEK2c/edit
https://docs.google.com/spreadsheets/u/1/d/1E7UGbVQSTs4XGqyTLXCKGBTqmv1LKwgrqu1rwEYbFOc/edit?ouid=109018877018068125953&usp=sheets_home&ths=true


Klubben börjar se över inköp av ett hinder eller ramlöst däck. Caroline ansvarar för detta. 
 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  
Samtliga i styrelsen ska skicka in en kort beskrivning om sig och sin hund för att lägga till 
under “styrelse” på hemsidan. Även en kort beskrivning vad styrelsen gör. Johanna S 
ansvarar för detta. 
 
Vi planerar att börja lägga upp “veckans utmaning” på våra sociala medier där en i styrelsen 
lägger upp en kort video av en utmaning till följarna. Johanna S tar första veckan. Fortsätter. 
 
Johanna har lagt till en “om stockholms HU” sida på hemsidan under fliken “om oss”. 
 
 
 
§11 Östra Svealands årsmöte 
Styrelsen diskuterar propositionerna från Östra Svealands styrelse och beslutar att i 
propositionen “ge distrikten mer tid att behandla motioner” istället yrka att ändra datumet till 
15 April för att kompromissa för UR och distriktet om tid för motionsbehandlingen. 
 
I propositionen “underlätta lokalklubbarnas väg med motioner till representantskapsmötet” 
beslutar styrelsen att yrka bifall. 
 
 
§12. Övriga frågor.  
Kick-off är planerad till den 29e mars. Meja ansvarar för att boka laserdome och middag på 
en restaurang. Kick-offen blir framflyttad med anledning av covid-19. 
 
Vi kommer lägga till ytterligare ett fält vid anmälningsformuläret där man vid anmälan 
godkänner att vi fotar/får publicera bilder från våra kurser och aktiviteter på våra medlemmar. 
Johanna S ansvarar för detta. Gjort. 
 
Johanna S har nu ändrat på hemsidan så att man kan svara på en anmälan till en kurs direkt 
till personen i mejlet istället för att behöva kopiera om denna personens mejl. Gjort. 
 
 
§13. Nästa möte.  
Nästa möte planeras preliminärt till 15 juni. 
 
 
§14. Mötets avslutande.  
Anna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
Ordförande                        Sekreterare                                Protokolljusterare                          
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